
 
 

Interpellation gällande försäkringsskydd på särskilt boende 
 
En nyligen publicerad rapport från SPF Seniorerna visar att försäkringsskyddet för 
personer på kommunernas särskilda boenden ofta har brister.  
 
Försäkringsskyddet kan skilja sig åt mellan olika kommuner, och det saknas ofta en 
olycksfallsförsäkring som omfattar de boende. Detta innebär att personer på särskilda 
boenden riskerar att stå utan försäkringsskydd vid olycksfall, vilket kan leda till både 
ekonomisk och personlig osäkerhet för de drabbade. 
 
Frågor till ansvarigt kommunalråd: 

 
1. Hur ser det ut med det försäkringsskydd som kommunen ansvarar för gällande 

boende på särskilda boenden? 
 

2. Om det saknas en olycksfallsförsäkring för de boende, hur informeras detta till de 
boende och deras anhöriga? 
 

3. Har kommunen några planer på att införa ett utökat försäkringsskydd för de 
boende, till exempel en olycksfallsförsäkring som liknar den som finns för elever i 
kommunens skolor? 
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